
NOVO PREDSEDSTVO ZSMS ZNANO KONEC MESECA

Volitve hromijo tekoče delo
Na predsedstvu občinske konference ZSMS so povedali, da bo
volilno-programska konferenca, ki bi morala biti že v začetku leta,
marca pa so jo zaradi nesklepčnosti preložili, tokrat zagotovo
uspela. To naj bi zagotovila tudi vabila na volitve, ki jih bodo
delegatom poslall v pisno potrditev.

Sedanji predsednik občinske
mladinske organizacije Joie Ko-
larič, ki je medtem zaradi nestri-
njanja z oceno dela centra za inte-
resne dejavnosti mladih odstopil,
a predsedniško dolžnost še vedno
opravlja, je povedal, da tokrat ni
nikakršnih možnosti da bi jim
znova spodletelo. Dejal je, da so
se zapleti v zvezi z oblikovanjem
kandidatne liste za člane OK
ZSMS Ljubljana Center oziroma
z izvolitvijo novega predsedstva
dejansko začeli že novembra lani,
ko za sekretarja niso mogli dobiti
nobenega kandidata, predsedstvo
pa je sklenilo, da v volitve brez

lmena sekretana ne gre. Obnovi-
tev postopka evidentiranja kandi-
datov pa je teijala svoj čas, tako
da se je priprava volilno-program-
ske konference zavlekla v letoš-
njo pomlad. Izvolitev novih čla-
nov predsedstva pa se v marcu ni
posrečila, ker se konference ni
udeležilo zadostno število dele-
gatov.

Kakorkoli, konec aprila naj bi
bilo novo vodstvo vendarle zna-
no, s tem pa naj bi se končno
začelo tudi obdobje resnejšega
dela mladinske organizacije
v Centru. Jože Kolarič je poudaril
da utečene dejavnosti, kot napri-

mer delo v sekcijah OZN in raz-
nih društvih sicer nemoteno pote-
kajo, močno ohromljeno pa je
drugo delo, ki bi ga bilo treba
opraviti sproti in nafcrtno. Pred-
sedstvo namreč večino časa na-
menja pripravam na volilno-pro-
gramsko konferenco, ki v resnici
tudi veže roke za konkretnejše
pobude in akcije. Nesmiselno je
namreč začeti pripravljati pro-
gram,-ki ga zaradi zamenjave vod-
stva ne bo mogoče v celoti uresni-
čiti, v vzdušju pričakovanja zame-
njave pa tudi ni pravega zanima-
nja za resnejše delo.

Upajmo, da bo mladincem to-
krat res uspelo razvozljati volilni
vozel in se bodo lahko bolj posve-
tili svojemu pravemu delu, saj so
v preteklosti dokazali, da ga znajo
dobro in uspešno opravljati.
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